



WESTMOUNT

LIST OF BUILDING PERMIT APPLICATIONS REVIEWED UNDER BY-LAW 1305 ON SITE PLANNING AND ARCHITECTURAL INTEGRATION PROGRAMMES

DMS présenté au conseil le 1 2019 avec recommandation favorable
DMS presented at Council April 1, 2019 with favourable recommendation

27/03/2019

Numéro de	No civique	Designation de	Voie publique de	Note
2018-00590	47 AVE	THORNHILL		<p>Category: I-E</p> <p>Description of Project: Afin de modifier un projet d'agrandissement à l'arrière.</p> <p>Planning Advisory Committee Recommendation: À sa réunion du 26 mars 2019, le Comité consultatif d'urbanisme a recommandé favorablement au Conseil d'approuver la révision.</p>
2018-01691	3217	THE BOULEVARD		<p>Category: III</p> <p>Description of Project: To do landscaping work in the rear and side yards, including the construction of retaining walls to finalize the work associated with the construction work on the principal house.</p> <p>Planning Advisory Committee Recommendation: At its meeting of March 26th, 2019, the Planning Advisory Committee favourably recommended to Council to approve the application.</p>
2019-00176	369 AVE	GROSVENOR		<p>Category: II-E</p> <p>Description of Project: To replace windows and a door.</p> <p>Planning Advisory Committee Recommendation: At its meeting of March 26th, 2019, the Planning Advisory Committee favourably recommended to Council to approve the application.</p>
2019-00192	4779	SHERBROOKE OUEST		<p>Category: II</p> <p>Description of Project: Afin de remplacer deux portes d'entrée.</p> <p>Planning Advisory Committee Recommendation: À sa réunion du 26 mars 2019, le Comité consultatif d'urbanisme a recommandé favorablement au Conseil d'approuver la demande à la condition que les portes soient en bois (intérieur et extérieur), sans recouvrement.</p>
2019-00211	450 AVE	ELM		<p>Category: I-E</p> <p>Description of Project: To replace a front door.</p> <p>Planning Advisory Committee Recommendation: At its meeting of March 26th, 2019, the Planning Advisory Committee favourably recommended to Council to approve the application provided that the windows in the door are preserved and that the door matches the original.</p>

Numéro de	No civique	Designation de	Voie publique de	Note
2019-00222	488	AVE	ELM	<p>Category: I-E</p> <p>Description of Project: Afin de construire une terrasse et une piscine à l'arrière.</p> <p>Planning Advisory Committee Recommendation: À sa réunion du 26 mars 2019, le Comité consultatif d'urbanisme a recommandé favorablement au Conseil d'approuver la demande.</p>
2019-00247	168	CHEM	COTE-ST-ANTOINE	<p>Category: I*</p> <p>Description of Project: Afin de faire de l'aménagement paysager à l'arrière.</p> <p>Planning Advisory Committee Recommendation: À sa réunion du 26 mars 2019, le Comité consultatif d'urbanisme a recommandé favorablement au Conseil d'approuver la demande.</p>
2019-00257	4937		SHERBROOKE OUEST	<p>Category: I-E</p> <p>Description of Project: Afin d'installer une enseigne sur un auvent.</p> <p>Planning Advisory Committee Recommendation: À sa réunion du 26 mars 2019, le Comité consultatif d'urbanisme a recommandé favorablement au Conseil d'approuver la demande.</p>
2019-00261	4045		STE-CATHERINE OUEST	<p>Category: III</p> <p>Description of Project: Afin de modifier une enseigne existante.</p> <p>Planning Advisory Committee Recommendation: À sa réunion du 26 mars 2019, le Comité consultatif d'urbanisme a recommandé favorablement au Conseil d'approuver la demande.</p>
2019-00274	465	AVE	ARGYLE	<p>Category: II</p> <p>Description of Project: Afin de faire des travaux d'aménagement paysager.</p> <p>Planning Advisory Committee Recommendation: À sa réunion du 26 mars 2019, le Comité consultatif d'urbanisme a recommandé favorablement au Conseil d'approuver la demande.</p>
2019-00275	75	CRES	ROSEMOUNT	<p>Category: II</p> <p>Description of Project: To repair an existing solarium.</p> <p>Planning Advisory Committee Recommendation: At its meeting of March 26th, 2019, the Planning Advisory Committee favourably recommended to Council to approve the application provided that the stucco is true stucco.</p>

Numéro de	No civique	Designation de	Voie publique de	Note
2019-00280	151	AVE	HILLSIDE	<p>Category: II</p> <p>Description of Project: To convert an accessory building into an art studio and to replace the garage doors.</p> <p>Planning Advisory Committee Recommendation: At its meeting of March 26th, 2019, the Planning Advisory Committee favourably recommended to Council to approve the application.</p>
2019-00283	472	CHEM	COTE-ST-ANTOINE	<p>Category: II-E</p> <p>Description of Project: Afin de modifier l'allée piétonne à l'avant, de remplacer le pavé de l'allée véhiculaire et de faire des travaux d'aménagement paysager.</p> <p>Planning Advisory Committee Recommendation: À sa réunion du 26 mars 2019, le Comité consultatif d'urbanisme a recommandé favorablement au Conseil d'approuver la demande.</p>
2019-00284	46		SURREY GARDENS	<p>Category: I</p> <p>Description of Project: To rebuild the greenhouse as it existed on the south-east side of the house.</p> <p>Planning Advisory Committee Recommendation: At its meeting of March 26th, 2019, the Planning Advisory Committee favourably recommended to Council to approve the application.</p>
2019-00285	647	AVE	BELMONT	<p>Category: II-E</p> <p>Description of Project: To remove landscape stairs going to the driveway and to do landscaping.</p> <p>Planning Advisory Committee Recommendation: At its meeting of March 26th, 2019, the Planning Advisory Committee favourably recommended to Council to approve the application.</p>
2019-00286	450	AVE	LANSDOWNE	<p>Category: II</p> <p>Description of Project: Afin de démolir un volume existant à l'arrière, de construire un agrandissement en brique et une terrasse.</p> <p>Planning Advisory Committee Recommendation: À sa réunion du 26 mars 2019, le Comité consultatif d'urbanisme a recommandé favorablement au Conseil d'approuver la demande à la condition que le linteau de briques au-dessus de la porte-patio soit en brique en soldat droit, compte tenu que l'espace entre le balcon et la porte patio est trop étroit pour introduire un linteau de brique en arche.</p>

Nb élem. : 16